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Ved møtets start er det rundt 50 i salen.  

Sak 1: Godkjenne stemmeberettigede  

Godkjent, stemt inn inn ved akklamasjon.  

Sak 2: Velge dirigent(er) 

Henrik Aartun Wangen stemt inn ved akklamasjon.  

Sak 3: Velge protokollfører(e) 

Eirin Rustad Haugen stemt inn ved akklamasjon.  

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Ola Stenbrenden og Jon Andreas Kornberg stemt inn ved akklamasjon.  

Sak 5: Velge tellekorps 

Lena Fossen og Vetle Skagemo sjekker inn forsamlingen ved hjelp av NTNUIs voteringssystem.  

Sak 6: Godkjenne innkallingen 

Godkjent ved akklamasjon. På sikt hadde det vært lurt å finne en annen måte å sende innkalling på, da 

facebook ikke er en optimal løsning fordi medlemmer ikke får varslinger.  

Sak 7: Godkjenne saksliste 

Godkjent ved akklamasjon. 

Sak 8: Godkjenne forretningsorden 

Godkjent ved akklamasjon.  

Sak 9: Behandle årsberetningen 

Finnes her: 

https://drive.google.com/file/d/1YjhUTYMSer8Y200KJMuXlvjhXpIhTjcg/view?usp=sharing  

Leder Henrik presenterer årsberetningen. Han legger ved noe som ikke står i årsberetningen, at 

sesongen 22/23 var den nest beste i NTNUI håndball så langt. Alle klapper for innsatsen :)  

Årsberetning godkjennes ved akklamasjon.  

Sak 10: Behandle regnskap i revidert stand 

Leder Henrik går gjennom resultatrapport, den finnes her:  

https://drive.google.com/file/d/10eg2Z8aTdSeEltUON1zNSPFcpxSxkAPL/view?usp=sharing 

Kommentar fra Henrik, generelt har kiosken gått bedre enn tidligere sesonger. Spørsmål fra salen, 

hvorfor er HS midlene mindre enn forventet? Svar fra Henrik; andre grupper får mer støtte til feks 

oppvarming av anlegg.  

I tillegg har kostnadsøkninger tilknyttet reise og leiebil økt betraktelig, noe vi har merket dette året. 

Støtten fra HS har blitt kuttet mtp reising, noe som også har økt våre kostnader.  

 

Leder Henrik går gjennom balanserapport, den finnes her:  

https://drive.google.com/file/d/1MVenvY_UIshHUfAVOcO8QBTwwMismgRy/view?usp=sharing  

Venter på støtte fra HS. Generelt er det litt trangt, og lite midler vi har mulighet til å flytte dit vi vil.  

 

Regnskap godkjent ved akklamasjon.  

 

Sak 11: Fastsette treningsavgift 

Nåværende treningsavgift for 8/10 lag er 1000kr, for de 2 resterende er det 1200kr. Leder Henrik 

mener det er ønskelig å holde denne nede, men dersom prisene for innmelding øker mye må den 

kanskje justeres.  

 

https://drive.google.com/file/d/1YjhUTYMSer8Y200KJMuXlvjhXpIhTjcg/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/10eg2Z8aTdSeEltUON1zNSPFcpxSxkAPL/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1MVenvY_UIshHUfAVOcO8QBTwwMismgRy/view?usp=sharing


Han foreslår at nytt styre vedtar dette til høsten og at egenandel mtp reising kan tas med i 

betraktningen av ny treningsavgift.  

Innvending fra salen: Det foreslås at treningsavgiften deles i 2.  

Svar fra Henrik: I utgangspunktet er det slik at de som kommer etter jul betaler halv treningsavgift, og 

vi mister mange pga skade/motivasjon og at disse da ikke vil betale resterende av treningsavgiften noe 

vi er avhengig av fordi disse spillerne allerede er meldt opp.  

Vedtak godkjennes ved akklamasjon.    

 

Sak 12: Vedta budsjett 

Budsjett 2024 finnes her: https://drive.google.com/file/d/1naqFoYPZudiaQ6Cq-QtEkt1bChrlgFU-

/view?usp=sharing  

Leder Henrik går gjennom budsjettet. Han legger ved at det er essensielt at alle spillere ved start av 

sesong fornyer/melder seg inn på ntnuis medlemsside da antallet her påvirker hvor mye støtte vi får 

fra HS hvert år. For øyeblikket er regnskapet sendt inn til internrevisjon.  

Budsjett godkjennes ved akklamasjon.  

 

Sak 13: Hederspris 

Formål med pris: gjøre stas på medlemmer som fortjener en ekstra hyllest i klubben!  

Komite satt sammen av Henrik Wangen og Silje Nordby i tillegg til tidligere vinnere. Tillitsvalgte 

sendte inn nominasjoner til komiteen.  

Pris utdeles Marit Baastad Andersen!!!  

 

Sak 14: Orientering til generalforsamlingen 

Henrik forteller at begge saker er tatt opp med LU.  

 

 14.1 Sak om leiebil 

Forrige sesong skadet et av lagene en leiebil som ikke ble meldt ifra om. Dermed kom en uanmeldt 

faktura på 20k i juni. Klubben skal dekke opp til 50% av skader dersom ikke mer forsikring er kjøpt. 

Saken er at skadene ikke ble meldt i fra om og at laget som skadet bilen nå er oppløst. Dermed sitter 

vi med en regning på 20k fordi noen har valgt å snike seg unna. Hvordan saken løses er ikke enda 

fastbestemt. Husk å tenke på fellesskapet i en slik situasjon! Systemet er tillitsbasert. LU skal ta saken 

videre. I utgangspunktet blir dette en utgift klubben må ta.  

 

 14.2 Sak om dugnad i spektrum  

Vi ble lovet mange dugnadstimer i spektrum som ble trukket tilbake i siste liten. Ingen kontrakt er 

skrevet under selv om vi etterspurte det, saken er den at denne dugnaden skulle gi oss rikelig inntekt. 

Saken er tatt videre til LU. Vi ser på hele saken som uprofesjonell fra Norges Håndballforbund og går 

for å presse frem en kompensasjon.  

 

Sak 15: Innkomne saker  

 15.1  Forslag om navneendring for lagene B1 og B2 

Saken presenteres av Pål Emil England Karstensen, trener B2: Det argumenteres for at det er 

forvirrende for utestående med nåværende navn da det kommer spørsmål om det de driver 

med på B1/B2 er det samme som andre lag. Endringen kommer bare til å påvirke 

internkommunikasjon fordi i Norges Håndballforbund kalles lagene allerede NTNUI 5 og 6. 

Endringen vil forsåvidt ha en påvirkning under uttaksperioden. Han mener at lagene er blitt 

https://drive.google.com/file/d/1naqFoYPZudiaQ6Cq-QtEkt1bChrlgFU-/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1naqFoYPZudiaQ6Cq-QtEkt1bChrlgFU-/view?usp=sharing


bedre sportslig og at like store krav stilles til spillere og trenere på disse lagene som høyere 

lag.  

Henrik med innlegg: Han er enig i at det er generelt liten forskjell mellom “bredde-lagene” 

og andre lag. Han har ikke noe imot navnendring. Vårt oppdrag er å tilby idrett til alle, det 

som stopper oss fra å opprette flere lag er rett og slett halltid.  

 

Votering gjennom NTNUIs voteringssystem, utfall: 95,12% flertall for forslaget, dermed 

endres B1 og B2 til D5 og D6.  

 

Sak 16: Valg  

 16.1 Styret: 

Valgkomiteens innstilling:  

Leder: Silje Wilson Nordby 

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Nestleder: Vetle Sørhøy Skagemo  

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Økonomiansvarlig: Bertine Hansen Elvegård  

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Arrangementansvarlig: Jesper Carlson 

Stemt inn ved akklamasjon.   

 

Kommunikasjonsansvarlig: Julie Strand 

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Materialansvarlig: Katrine Nysted 

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Dugnadsansvarlig : Stine Orre  

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Sportslig leder dame: Sofie Thoresen 

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Sportslig leder bredde: Ingrid Hestnes  

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

Sportslig leder herre: Eivind Skaugset 

Stemt inn ved akklamasjon.  

 

 

 16.2 Valgkomité 

Minimum 3 Medlemmer, og en reserve:  

- Mathea Moen Sydtangen (D4) 

- Ola Grue (H4) 



- Endre Eriksen (H1)  

- Mari Kjellemo (D1) 

- Lea Diesen (D4) 

 

Sak 17: Ris og ros til møtet.  

- Henrik roser valgkomiteen, de har funnet noen til alle roller 

- Godt oppmøte i dag! 

- Henrik riser seg selv :) sakspapirer har blitt lagt ut litt i seneste laget 

- God kake! 

- Henrik får ros av Eddy! 

 

 

Referat godkjennes ved signatur:  

 

Dato: 08.02.24  

 

 
 

               Ola Stenbrenden                                  Jon Andreas Kornberg 
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